

အသိပေးကြေညာခြင်း

ရက်စွဲ။ ၂၀-၁၁-၂၀၂၀

၁။ အခြေခံပညာဦးစီးဌာနမှ သင်ကြားရေးဆရာ၊ ဆရာမများ၏ ရာထူးအခေါ်အဝေါ်များနှင့် ရာထူးအဆင့်များကို (၁၆-၁၁-၂၀၂၀)ရက်နေ့က အသိပေးကြေညာခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အလယ်တန်းအဆင့်သင်ဆရာ၊ ဆရာမများ၏ ရာထူးနေရာခွင့်ပြုအင်အားမှာ

- အလယ်တန်းပြ (၂၅၀၂၅)ဦး
- ဒုတိယအလယ်တန်းပြ (၁၀၀၁၀၂)ဦး
- လက်ထောက်အလယ်တန်းပြ (၅၀၀၅၁)ဦးတို့ကို တရားဝင်ခွင့်ပြုပြီး

ဖြစ်ပါသည်။

- မူလတန်းပြ (၅၂၅၉၄)ဦး
- ဒုတိယမူလတန်းပြ (၆၃၁၁၃)ဦး
- လက်ထောက်မူလတန်းပြ (၁၉၉၈၅၇)ဦးတို့ကို တရားဝင်ခွင့်ပြုပြီး

ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ထိုကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်ထားခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ အလယ်တန်းအဆင့်သင် ဆရာများ အလယ်တန်းအဆင့်အတွင်း ရာထူးတိုး ရရှိစေရန် ရည်ရွယ်ခြင်း၊ မူလတန်းအဆင့်သင် ဆရာများ မူလတန်းအဆင့်အတွင်း ရာထူးတိုးရရှိစေရန် ရည်ရွယ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ယခင်က မူလ တန်းပြမှ သတ်မှတ်လုပ်သက်ပြည့်မီက အလယ်တန်းပြရာထူးတိုးယူခြင်း၊ အလယ်တန်းပြမှ သတ်မှတ် လုပ်သက်ပြည့်မီက အထက်တန်းပြရာထူးတိုးယူခြင်းများရှိ၍ မလိုအပ်ဘဲ အပြောင်း အတိုး ကိစ္စများ ဆောင်ရွက်ရခြင်း၊ အလယ်တန်းဆင့်/မူလတန်းအဆင့်များတွင် သင်ကြားရေး ကျွမ်းကျင်သူ များသည် ရာထူးတိုးသဖြင့် အထက်တန်းပြဖြစ်သွားခြင်း၊ အလယ်တန်းပြ ဖြစ်သွားခြင်းများ ကြောင့် မူလတန်း၊ အလယ်တန်းအဆင့်များတွင် ကျွမ်းကျင်သည့် ဆရာ၊ဆရာမများ ဆုံးရှုံးသွားမှု များရှိခဲ့ပါသည်။

၃။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ယခင်ကမူလတန်းကျောင်းတွင် တာဝန်ကျနေသော ဆရာများသည် ရာထူးတိုး ယူပါက အလယ်တန်းပြရာထူးတိုးယူရမည်ဖြစ်ပြီး အလယ်တန်းပြ ရာထူးရှိသော အလယ်တန်း အဆင့်သင်ကျောင်းများ၊ အလယ်တန်းကျောင်းများ၊ အထက်တန်းကျောင်းများရှိရာသို့ နေရာ ပြောင်းရွှေ့ရခြင်းများ ရှိပါသဖြင့် ဆရာ၊ ဆရာမများအနေဖြင့် သွားလာမှု အခက်အခဲ၊ နေထိုင်မှုအခက်အခဲများရှိခဲ့ပါသည်။ ယခုအခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း ဖွဲ့စည်းပုံအရ မူလတန်းကျောင်းအုပ်(၁)ဦး၊ မူလတန်းပြ(၁)ဦး၊ ဒုတိယမူလတန်းပြ(၂)ဦး၊ လက်ထောက်

မူလတန်းပြ (၃)ဦးတို့ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထား၍ လက်ထောက်မူလတန်းပြရာထူးဖြင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများသည် ဒုတိယမူလတန်းပြ၊ မူလတန်းပြ၊ မူလတန်းကျောင်းအုပ်ရာထူး များအား လက်ရှိကျောင်းတွင်ပင် ရရှိနိုင်သည့် အခွင့်အရေးပိုမိုရရှိနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အတူ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း ဖွဲ့စည်းပုံအရ အလယ်တန်းကျောင်းအုပ်(၁)ဦး၊ အလယ်တန်းပြ (၁)ဦး၊ ဒုတိယအလယ်တန်းပြ (၄)ဦး၊ ဒုတိယအလယ်တန်းပြ(ကာယ) (၁)ဦး၊ လက်ထောက်အလယ်တန်းပြ (၂)ဦး၊ မူလတန်းပြ(၁)ဦး၊ ဒုတိယမူလတန်းပြ(၂)ဦး၊ လက်ထောက်မူလတန်းပြ (၃)ဦးတို့ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ဖွဲ့စည်းပုံအရ အထက်တန်းကျောင်းအုပ်(၁)ဦး၊ အထက်တန်းပြ(၁၂)ဦး၊အထက်တန်းပြ(ကာယ) (၁)ဦး၊ အလယ်တန်းပြ (၁)ဦး၊ ဒုတိယအလယ်တန်းပြ (၄)ဦး၊ လက်ထောက် အလယ်တန်းပြ(၂)ဦး၊ မူလ တန်းပြ(၁)ဦး၊ ဒုတိယမူလတန်းပြ (၂)ဦး၊ လက်ထောက်မူလတန်းပြ(၃)ဦးတို့ဖြင့်လည်းကောင်း ဖွဲ့စည်းထားသဖြင့် လက်ရှိကျောင်း၌တွင် ရာထူးတိုး အခွင့်အရေးများ ပိုမို ရရှိနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

၄။ ယခုဖွဲ့စည်းပုံပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ဒုတိယအလယ်တန်းပြ ရာထူးမှ ရာထူးတိုးရန် အလယ်တန်းပြရာထူး (၂၃၀၀၀)ဦးအတွက် ပထမအရစ်အနေဖြင့် ဆောင်ရွက်နေခြင်း၊ ဒုတိယမူလတန်းပြမှ မူလတန်းပြ ရာထူးတိုးရန် (၂၇၀၀၀)ဦးအတွက် ပထမအရစ်အနေဖြင့် ဆောင်ရွက်နေခြင်းကြောင့် လစာနှုန်းကျပ် (၂၁၆၀၀၀-၂၀၀၀၀-၂၂၆၀၀၀) ရာထူးနေရာအတွက် နေရာပေါင်း (၅၀၀၀၀) ရာထူးတိုးရရှိနိုင်ခြင်း လက်ထောက်မူလတန်းပြမှ ဒုတိယမူလတန်းပြ လစာနှုန်းကျပ် (၁၉၈၀၀၀-၂၀၀၀၀-၂၀၈၀၀၀) ရာထူးတိုးရန် (၃၅၀၀၀)ဦးအတွက် ပထမအရစ်အနေဖြင့် ဆောင်ရွက်နေခြင်းတို့ကြောင့် ဆရာ၊ ဆရာမများအနေဖြင့် ယခင်ကထက် ရာထူးတိုးအခွင့်အလမ်းများ ပိုမိုရရှိနိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ပထမဦးဆုံး ဖွဲ့စည်းပုံအသစ်သို့ အကူးအပြောင်း ဖြစ်၍ ဆရာ၊ ဆရာမများအား ရာထူးအခေါ်အဝေါ် ပြောင်းလဲခြင်း အမိန့်ပြန်တမ်းများ ထွက်ရှိပြီးအထက်တွင်ဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုးလုပ်ငန်းများဆက်လက်ဆောင်ရွက်မှာ ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် လုပ်သက်ရမှတ် အများအနည်းအရ ရွေးချယ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး လုပ်သက်ရမှတ် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသူများသည် ကျောင်းပြောင်းရန်မလိုဘဲ လက်ရှိကျောင်းတွင်ပင် ပထမအသုတ်အနေဖြင့် ရရှိသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

၅။ နောင်တွင်လည်း သတ်မှတ်အရည်အချင်းနှင့်ကိုက်ညီမှုရှိပါက မူလတန်းပြရာထူးအတွင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသူများသည်လည်း အလယ်တန်းဆင့် သင်ကြားရေးကို စိတ်ဝင်စားမှု ရှိပါက ရာထူးကူးပြောင်းလျှောက်ထားနိုင်ပါကြောင်းနှင့် အလယ်တန်းပြ ရာထူးအတွင်း တာဝန်

ထမ်းဆောင်နေသူများသည်လည်း မူလတန်းသင်ကြားရေးကို စိတ်ဝင်စားမှုရှိပါက ရာထူးကူး ပြောင်းလျှောက်ထားနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

၆။ မူလတန်းကျောင်းအုပ်၊ အလယ်တန်းပြ၊ မူလတန်းပြများကလည်း B.Edဘွဲ့ရရှိပြီးသူများ ဖြစ်ပါက အထက်တန်းသင်ကြားရေးကို စိတ်ဝင်စားမှုရှိလျှင် အထက်တန်းပြ ရာထူးပြောင်း အဆိုပြုလျှောက်ထားနိုင်မည့်အပြင် မူလတန်းကျောင်းအုပ်၊ အလယ်တန်းပြ၊ မူလတန်းပြ များသည်B.Edဘွဲ့ရရှိပြီး သတ်မှတ်လုပ်သက်ပြည့်မီပါက ပညာရှင်အဆင့်(၄)ရာထူးတိုးရန် အခွင့် အလမ်းများလည်း ရရှိနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

အခြေခံပညာဦးစီးဌာန
နေပြည်တော်